
Bredal Antennelaug 

Referat fra generalforsamling  

afholdt den 

7. maj 2014 kl. 19.30 

 

Sted: EUI’s klubhus 

 

Dagsorden for generalforsamlingen var som følger 

1. Valg af dirigent 

2. Formanden aflægger beretning 

3. Kassereren aflægger beretning 

4. Valg af bestyrelse 

5. Valg af suppleant 

6. Valg af revisor 

7. Indkomne forslag 

8. Evt. 

Referat 

Ad. 1. Valg af dirigent 

Lars Bo Vanting blev valgt 

 

Ad. 2. Formanden aflægger beretning 

Morten fortalte om overgangen fra Boxer til YouSee, om opdatering af vores anlæg og om 

samarbejdet med YouSee. 

Formandens beretning blev godkendt. 

 

Ad. 3. Kassereren aflægger beretning 

Anders gennemgik antennelaugets regnskab for 2013/2014. 

Det blev informeret, at proceduren for manglende betaling fra medlemmer fremover vil blive 

strammet op og håndhævet jf. antennelaugets vedtægter §3. 

Det er muligt at skifte mellem de 3 tv-pakker antennelauget tilbyder (grund-, mellem- og 

fuldpakke) én gang i kvartalet mod et gebyr på kr. 350,- til dækning af omkostningerne 

forbundet hermed. 



Der blev snakket om prissætningen af de tv-pakker antennelauget tilbyder. 

Kassererens beretning blev godkendt. 

 

Ad. 4. Valg af bestyrelse 

Ikke på valg var: 

 Anders Christensen 

 Anita Holm 

På valg var: 

 David Skrostrup-Nielsen 

 Lars Bo Vanting 

 Morten Thrane 

Alle 3 stillede op til genvalg og blev alle valgt. 

 

Ad. 5. Valg af suppleant 

Henrik Udby blev genvalgt. 

 

Ad. 6. Valg af revisor 

Preben Hansen blev genvalgt. 

 

Ad. 7. Indkomne forslag 

Der var ikke indkommet nogen forslag til behandling på generalforsamlingen. 

 

Ad. 8. Evt. 

Preben Hansen ønskede parabolerne på fællesantennen (som står på hans grund) pillet ned. 

Bestyrelsen vil undersøger mulighederne ved Dansk Kabel TV. 

 

Det blev meddelt, at medlemmerne selv skal indhente informationer på antennelaugets 

hjemmeside www.bredalantennelaug.dk. 

 

 


